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ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 15 Απριλίου 2024

Προς: 1) Τον Υπουργό Δικαιοσύνης

κ. Γιώργο Φλωρίδη,

2) Τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης,

κ. Δημήτρη Παπαστεργίου

Θέμα: «Ταλαιπωρία των κατοίκων του Δήμου Χαλκηδόνος λόγω μεταφοράς

αρμοδιοτήτων Υποθηκοφυλακείου Κουφαλίων»

Κύριοι Υπουργοί,

Το ειδικό άμισθο Υποθηκοφυλακείο Κουφαλίων, το οποίο ανελλιπώς
λειτουργούσε από τις 25 Ιανουαρίου 1982 εξυπηρετώντας την ευρύτερη
περιοχή του Δήμου Χαλκηδόνος, καταργήθηκε με απόφαση του Ν.Π.Δ.Δ.
«Ελληνικό Κτηματολόγιο» (Φ.Ε.Κ. µε αριθμό Β' 242/16.01.2024) και τα
ακίνητα της αρμοδιότητάς του μεταφέρθηκαν από την 15η Φεβρουαρίου 2024
στο Υποκατάστημα Λαγκαδά του Κτηματολογικού Γραφείου Θεσσαλονίκης. Η
μεταφορά στον Λαγκαδά συνεπάγεται την πρόκληση μεγάλης ταλαιπωρίας σε
πολίτες, εργαζόμενους και επαγγελματίες, οι οποίοι επιβαρύνονται υπέρμετρα
οικονομικά και χρονικά για την διεκπεραίωση των υποθέσεών τους.

Με δεδομένα τα παραπάνω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:

1. Πού βασίστηκε η απόφαση της μεταφοράς του Υποθηκοφυλακείου από
τα Κουφάλια στον Λαγκαδά, εφόσον -ακόμη και με μία υποτυπώδη
γνώση της περιοχής -είναι σαφές ότι η μετάβαση από τα Κουφάλια
στον Λαγκαδά είναι ιδιαιτέρως χρονοβόρα και επίπονη, δεδομένης της
μεγάλης αποστάσεως (σχεδόν 60 χιλιόμετρα) και της έλλειψης
απευθείας αστικής συγκοινωνίας;
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2. Γιατί, ενώ σας έχουν αναλυθεί επαρκώς, και από άλλους βουλευτές
της Β΄ Θεσσαλονίκης, όλα τα προβλήματα που σχετίζονται με την
μεταφορά της αρμοδιότητας στον Λαγκαδά και σας ζητήθηκε
τροποποίηση της απόφασής σας, καθώς και μεταφορά του στο
Κτηματολόγιο Θεσσαλονίκης, όπου τουλάχιστον υπάρχει συχνή
συγκοινωνιακά σύνδεση, δεν φροντίσατε να θεραπεύσετε τα
προβλήματα που δημιουργήσατε;

Η ερωτώσα Βουλευτής

Αρετή Ι. Παπαϊωάννου
Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης




